
Dekanja FPP Twrdy:

Ni sklepa o prikljucitvi k UP!
Potem, ko sta rektorica Univerze v Ljubljani (LU) prof. dr.
Andreja Kocijancic in dekanja Fakultete za pomorstvo in
promet (FPP) doc. dr. Elen Twrdy 9. junija na novinarski
konferenci v Portorožu predstavili strategijo univerze in
razvojne smernice fakultete po bolonjskem programu, je
dekanja Elen Twrdy odgovorila tudi na vecno novinarsko
vprašanje, ali bo FPP izstopila iz LU se prikljucila Univerzi na
Primorskem. "Ponosni smo na clanstvo v Ljubljanski univerzi.
Na FPP ni nobenega sklepa o prestopu k Primorski univerzi,
smo pa pripravljeni na sodelovanje na razlicnih podrocjih."
Dekanja FPP je s tem dala vedeti javnosti, da na FPP ne bo
statusnih sprememb in da iz te lokalne moke ne bo kruha.
Izpostavila je vse vecjo problematiko glede pomanjkanja bivalnih prostorov za študente.
Letos naj bi se jih vpisalo na razlicne programe 800.



Dekanja FPP Twrdy:

Ni sklepa o prikljucitvi k UP!
Potem, ko sta rektorica Univerze v Ljubljani (LU) prof. dr.
Andreja Kocijancic in dekanja Fakultete za pomorstvo in
promet (FPP) doc. dr. Elen Twrdy 9. junija na novinarski
konferenci v Portorožu predstavili strategijo univerze in
razvojne smernice fakultete po bolonjskem programu, je
dekanja Elen Twrdy odgovorila tudi na vecno novinarsko
vprašanje, ali bo FPP izstopila iz LU se prikljucila Univerzi na
Primorskem. "Ponosni smo na clanstvo v Ljubljanski univerzi.
Na FPP ni nobenega sklepa o prestopu k Primorski univerzi,
smo pa pripravljeni na sodelovanje na razlicnih podrocjih."
Dekanja FPP je s tem dala vedeti javnosti, da na FPP ne bo
statusnih sprememb in da iz te lokalne moke ne bo kruha.
Izpostavila je vse vecjo problematiko glede pomanjkanja bivalnih prostorov za študente.
Letos naj bi se jih vpisalo na razlicne programe 800.


